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OBČ I N A   D I V AČA  

 OBČINSKI SVET 
  Kolodvorska ulica 3a, 6215 Divača  
  SLOVENIJA 
 

 
Številka: 032-0006/2013-02 
Datum:  16.4.2013 

 
Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
19. redne seje  Občinskega sveta Občine Divača, ki je potekala v  torek  dne  16.4.2013, v 

sejni sobi Občine Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača. 
 

 
Sejo je vodil župan Občine Divača g. Drago Božac. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Divača (v nadaljevanju: 
člani sveta): 
ALENKA ŠTRUCL DOVGAN  
ANDREJ VATOVEC 
BISERKA GRABAR 
BRUNO BOMBAČ 
DOBRIVOJE SUBIĆ 
IGOR ZAFRED 
IVAN KOVAČIČ   
JERNEJ FRANC PREMRL 
LILIJANA KOCJAN ŽORŽ 
MATJAŽ VOLK  
MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 
MIRKO MARTINČIČ 
 
Opravičeno odsotna člana  sveta:  
ALOJZIJ MAHORČIČ 
BLAŽ MALOVEC  
 
Ostali prisotni: 
DRAGO BOŽAC  - župan Občine Divača  
VESNA PAVLOVČIČ –  višja  svetovalka za proračun in finance 
IZTOK FELICJAN – višji svetovalec za okolje in splošne zadeve 
ALDA ČEHOVIN – predsednica Nadzornega odbora 
JASMINA IVANČIČ – članica Nadzornega odbora 
DENIS AMBROŽIČ – predsednik KS Barka  
IRENA CUNJA – predstavnica sredstev javnega obveščanja 
 
Seja se je pričela ob  18. uri. 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
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S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 19. redne seje  Občinskega sveta 
Občine Divača. 
 
DNEVNI RED : 
1. Pregled in potrditev zapisnika 17. redne  seje OS  
2. Predlog proračuna Ob čine Divača za leto 2013 – II. obravnava  
3. Predlog Odloka  o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organov  skupne 

občinske uprave – skrajšani postopek 
4. Sprememba cene programa razvojnega oddelka v Vrtcu Sežana 
5. Izdaja soglasja k Sklepu sveta zavoda Kraške lekarne Ilirska Bistrica glede razporeditve 

presežka prihodkov nad odhodki 
6. Imenovanje direktorja javnega zavoda  Zavod za gasilno in reševalno službo Sežana  
7. Razrešitev  Stojana Lipolta s funkcije člana Občinskega sveta in potrditev mandata 

nadomestnemu članu Občinskega sveta za preostanek mandata  
8. Razrešitev Draga Škamperle s funkcije člana Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne 

službe  
9. Imenovanje člana v: 

• Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami 
• Odbor za proračun in finance 
• Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe  
• V svet zavoda  ORA Sežana  

10. Pobude in predlogi 
 
       

Župan je  pozdravil vse prisotne in  ugotovil  sklepčnost.  
V zvezi z predlaganim dnevnim redom, je predlagal, da se odlok v okviru 3. točke dnevnega 
reda, sprejema po skrajšanem postopku, ker gre  v predlaganem aktu le  za spremembe, ki  so 
vezane na uskladitev z veljavno zakonodajo.  
 
PREDLOG SKLEPA :  
Odlok  o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organov  skupne občinske 
uprave, se sprejema po skrajšanem postopku.  
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 
PROTI je  glasoval  0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
V nadaljevanju je župan predlagal dopolnitev dnevnega reda z uvrstitvijo dveh novih točk: 

• Vloga Ribiške družine Bistrica-Sekcija Vreme, za  brezplačno stavbno pravico za dobo 

99 let na zemljišču k. o. Famlje – pod zaporedno 10. točko dnevnega reda  
• Informacija župana  - pod zaporedno 11. točko dnevnega reda.  

 
Svetnica ga.Grabar je predlagala, da se na dnevni red uvrstita dve dodatni točki:  

• Predlog Odloka o praznikih v Občini Divača  

• Predlog Odloka o podeljevanju priznanj Občine Divača  

Na podlagi krajše obrazložitve, je predlagala, da se oba predlagana odloka sprejemata po 
skrajšanem postopku.  

Kot predsednica KVIAZa je ga. Grabar v imenu Komisije predlagala, da se iz dnevnega reda 
umakne 9. točka »Imenovanje članov«, ker so bili vsi podani predlogi za imenovanje članov v 
določena telesa nepopolni, brez soglasja kandidatov. Podajalce predlogov se bo obvestilo o 
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dopolnitvi predlogov, na kar bo KVIAZ ponovno odločala in predloge podala v obravnavo in 
sprejem Občinskemu svetu.  
 
Župan  je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Z danimi spremembami in ustreznim preoštevilčenjem posameznih točk, se sprejme  
dnevni red  19. redne seje Občinskega sveta v predlagani vsebini: 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 17. redne  seje OS  
2. Predlog proračuna Ob čine Divača za leto 2013 – II. obravnava  
3. Predlog Odloka  o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organov  skupne 

občinske uprave – skrajšani postopek 
4. Predlog Odloka o praznikih v Občini Divača  - skrajšani postopek  

5. Predlog Odloka o podeljevanju priznanj Občine Divača – skrajšani postopek 

6. Sprememba cene programa razvojnega oddelka v Vrtcu Sežana 
7. Izdaja soglasja k Sklepu sveta zavoda Kraške lekarne Ilirska Bistrica glede razporeditve 

presežka prihodkov nad odhodki 
8. Imenovanje direktorja javnega zavoda  Zavod za gasilno in reševalno službo Sežana  
9. Razrešitev  Stojana Lipolta s funkcije člana Občinskega sveta in potrditev mandata 

nadomestnemu članu Občinskega sveta za preostanek mandata  
10. Razrešitev Draga Škamperle s funkcije člana Odbora za gospodarstvo in goposodarske javne 

službe  
11. Vloga Ribiške družine Bistrica-Sekcija Vreme, za  brezplačno stavbno pravico za dobo 99 let na 

zemljišču k. o. Famlje 
12. Pobude in predlogi 
13. Informacija župana  
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  10 članov sveta. 
PROTI je  glasoval  0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
Župan  je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA :  
Odlok  o  praznikih  v Občini Divača in Odlok o podeljevanju priznanj Občine Divača,  
se sprejemata  po skrajšanem postopku.  
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 
PROTI je  glasoval  0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 1. 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA  17. REDNE SEJE OS 

 
Župan je predlagal potrditev predloženega zapisnika 17. redne seje Občinskega sveta.  
Na predlagan zapisnik ni bilo pripomb. 
 
Župan je dal na glasovanje  
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PREDLOG SKLEPA: 
V predlagani vsebini se sprejme  zapisnik 17. redne seje  Občinskega sveta Občine 
Divača. 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  10 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 2. 
PREDLOG PRORAČUNA OB ČINE DIVAČA ZA LETO 2013 – II. OBRAVNAVA  

 
Župan Občine Divača g.Božac je  podal uvodno obrazložitev  k predlogu proračuna Občine 
Divača za leto 2013, ki so ga člani sveta prejeli v II. obravnavo. Pojasnil je, da je proračun 
usklajen ter skrbno naravnan, da je v proračun vključenih 5 večjih investicij, za katere se je 
opredelil Občinski svet ter šesta investicija, ki zajema oskrbo vode obale in krasa.  
Med I. in II. obravnavo  na predlog proračuna ni bil vložen noben amandma, zato predlaga 
sprejem proračuna Občine Divača za leto 2013 v predlagani vsebini.  
 
V nadaljevanju je višja svetovalka za proračun in finance ga. Pavlovčič  predstavila 
spremembe v splošnem delu odloka  v primerjavi med I. in II. obravnavo proračuna za leto 
2013, na podlagi podanih pripomb posameznih odborov in komisij ter usklajenih na skupni 
neformalni seji. Z vključitvijo podanih sprememb je proračun uravnotežen. Opozorila je na  
15. člen odloka, kjer so navedene prioritetne investicije ter 19. člen, ki določa zadolževanje 
občine. V zvezi s tem, je Odbor za finance predhodno sprejel sklep, da je pred začetkom 
samega zadolževanja občine, potrebno imeti sklep Občinskega sveta. 
 
ga. Pavlovčič je v nadaljevanju pojasnila, da je ob sprejemu proračuna, potrebno sprejeti tudi   
Kadrovski načrt za tekoče leto  in Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Divača 
za  tekoče leto. 
 
Podrobno obrazložitev obeh  predloženih aktov je podal g. Felicajn. 
Kadrovski načrt za  leto 2013:    
Dejansko stanje zaposlenih po veljavnem Aktu o sistemizaciji delovnih mest  v Občinski 
upravi Občine Divača je 11 javnih uslužbencev: 9 uradnikov in 2 strokovno-tehnična delavca. 
Predvideno stanje zaposlenosti na dan 31.12.2013 in 2014 je 12 javnih uslužbencev. 
Predvideva se zaposlitev direktorja občinske uprave v letu 2013. Če se bo realiziralo 
zaposlitev v letu 2013 , se v letu 2014 ne predvideva novih zaposlitev.  
Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Divača za leto 2013: 
Predlagan akt vsebuje načrt pridobivanja nepremičnega premoženja in načrt razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem.  
 
V zvezi z predlaganimi akti, je potekala krajša razprava, v kateri je ga. Grabar  podala 
pripombo na Kadrovski načrt za leto 2013 in sicer, da bi Občina morala imeti zaposlenega 
direktorja in podžupana. Glede na to, da neformalno delujeta dva  »podžupana«, predlaga, da 
ju župan uradno  imenuje.  
V nadaljevanju so člani sveta  menili, da je potrebno proračun občine  sprejeti v začetku leta 
in je nujno potrebno pričeti z izdelavo proračuna ob izteku leta, za prihodnje leto, kajti vsi 
razpisi za pridobitev sredstev so vezani na proračun in postopki samih prijav in nadaljnjih 
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izvedb predpisujejo določene roke, ki jih ni mogoče izvesti, če proračun ni pravočasno 
sprejet.  
 
Po  zaključeni razpravi je župan  dal na glasovanje naslednje predloge sklepov: 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se Odlok o proračunu Občine Divača za leto 2013 v predlagani obliki. 
Pred začetkom postopka zadolževanja, ki je opredeljeno v 19. členu Odloka o proračunu 
občine Divača za leto 2013, mora župan pridobiti soglasja občinskega sveta. 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  10 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se Kadrovski načrt za leto 2013 v predlagani obliki. 
 
Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 
ZA je glasovalo  8 članov sveta. 
PROTI je glasoval 1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se  Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Divača za leto 2013 v 
predlagani obliki. 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  10 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 3. 
PREDLOG ODLOKA  O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

USTANOVITVI ORGANOV  SKUPNE OBČINSKE UPRAVE  
(SKRAJŠANI POSTOPEK) 

  
Gradivo so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
Vodja Medobčinske notranje revizijske službe – ga. Gombač,  je prisotne seznanila z 
predlaganimi spremembami Odloka o ustanovitvi organov skupne občinske uprave. Ker gre le 
za formalno uskladitev vsebine odloka z veljavno zakonodajo in ni finančnih posledic, je 
predlagan sprejem odloka po skrajšanem postopku.  
Predlagan odlok je predhodno obravnavala Statutarno pravna komisija in ugotovila, da je 
predlagan akt v skladu z veljavno zakonodajo, primeren za nadaljnjo obravnavo in ga 
predlagala v sprejem Občinskemu svetu.  
Člani sveta na predlagano vsebino odloka niso imeli pripomb. 
 
Župan  je dal na glasovanje  
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PREDLOG SKLEPA:  
Po skrajšanem postopku, se v predlagani vsebini sprejme  Odlok  o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organov  skupne občinske uprave. 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI  je glasoval 1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 
 

AD 4. 
PREDLOG ODLOKA O PRAZNIKIH V OBČINI DIVAČA   

(SKRAJŠANI  POSTOPEK) 
 

Gradivo so člani sveta prejeli skupaj z zapisniki posameznih odborov in komisij.  Predhodno 
so  predlog Odloka o praznikih v občini Divača obravnavali: SPK, Odbor za negospodarstvo, 
Odbor za finance, KVIAZ in nanj podali določene pripombe, katere so bile  nato naknadno 
vključene v besedilo odloka. 
Predlagatelj odloka je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občine Divača. 
Predsednica Komisije ga. Grabar je v obrazložitvi pojasnila, da je Komisija skladno s 
sprejetim sklepom Občinskega sveta,  pripravila predlog besedila novega Odloka o praznikih 
občine Divača in predlog Odloka o podeljevanju priznanj občine Divača. Besedilo je 
pripravljeno kot dva samostojna dokumenta in nadomešča sedaj veljavni Odlok o občinskem 
prazniku, kulturnem dnevu in spominskem dnevu ter o podeljevanju priznanj Občine Divača 
(Uradni list RS, št. 53/06). 
Obstoječi Odlok iz leta 2006 je v nekaterih določilih dvoumen in nedorečen, nekateri postopki 
niso jasno določeni, dikcija je zastarela. Komisija je bila mnenja, da je besedilo potrebno 
vsebinsko in oblikovno ažurirati ter ga posodobiti. 
Da bi se izognili nejasnostim in nepravilnostim v izvedbi postopkov podeljevanja priznanj ter 
izvedbi pomembnejših praznikov v občini, je komisija menila, da je potrebno umestiti 
tematiko navedenega področja v dva samostojna dokumenta.  
Sprejem novih dveh odlokov nima finančnih posledic za občinski proračun. 
Glede na dejstvo, da je potrebno za leto 2013 pravočasno objaviti razpis za podeljevanje 
priznanj občine Divača in v kolikor ne bo bistvenih pripomb,  je bil podan predlog, da 
Občinski svet gradivo obravnava in oba akta sprejme po hitrem postopku.  
Posamezni svetniki na seji sveta niso imeli pripomb na predlagan odlok. 
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Po skrajšanem postopku, se v predlagani  vsebini   sprejme Odlok o praznikih občine 
Divača.  
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 
PROTI je glasovalo 0 članov sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
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AD 5. 
        PREDLOG ODLOKA O PODELJEVANJU PRIZNANJ OBČINE DIVAČA  

(SKRAJŠANI POSTOPEK) 
 
Predsednica KVIAZ-a ga. Grabar je že pri prejšnji točki podala razloge za sprejem novega 
Odloka o podeljevanju priznanj občine Divača. V nadaljevanju je podala krajšo  obrazložitev  
predloženega odloka. 
Predlog odloka so predhodno obravnavali: Statutarno pravna komisija, Odbor za 
negospodarstvo, Odbor za finance in KVIAZ, ter z določenimi  pripombami, sprejeli besedilo 
predlaganega odloka. 
V razpravi so člani sveta  na predlagan odlok, podali naslednje pripombe: 
V 1. členu  naj se črta besedo »in nagrad«. 
V 10.členu naj  se črta besedilo drugega odstavka : »S posameznega področja se priznanje 
lahko posamezniku ali pravni osebi podeli samo enkrat«. 
V 12. členu  naj se črta besedilo četrtega odstavka: »S posameznega področja se priznanje 
lahko posamezniku ali pravni osebi podeli samo enkrat«. 
V 16. členu  se v drugem odstavku, kjer besedilo navaja da brez razpisa župan , občinski svet 
in predstavniki KS kadarkoli med letom podelijo plaketo,  črta besedilo »in predstavniki ožjih 
delov občine« . 
Drugih pripomb na  predlagan odlok ni bilo. 

Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:   
Po skrajšanem postopku, se v predlagani vsebini sprejme Odlok o podeljevanju priznanj 
Občine Divača z naslednjimi spremembami :  

- 1. člen : se črta besedi »in nagrad« 
- 10.člen : se črta besedilo drugega odstavka  
- 12.člen: se črta besedilo četrtega odstavka 
- 16.člen, v drugem odstavku, kjer besedilo navaja da brez razpisa župan , občinski 

svet in predstavniki KS kadarkoli med letom podelijo plaketo, se v drugem odstavku 
črta besedilo »in predstavniki ožjih delov občine«  

 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  10 članov sveta. 
PROTI  je glasoval 1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 6. 
SPREMEMBA CENE PROGRAMA RAZVOJNEGA ODDELKA  

V VRTCU SEŽANA 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Podrobnejšo obrazložitev in stališče 
Odbora za negospodarstvo  k predlogu spremembe cene programa Razvojnega oddelka v 
Vrtcu Sežana, je podala predsednica Odbora za negospodarstvo ga. Frankovič Franetič. 
Predlog zvišanja cene navedenega programa podaja Vrtec Sežana zaradi spremenjenega 
števila otrok v Razvojnem oddelku. Pred časom je je Razvojni oddelek obiskovalo 5 otrok, 
sedaj pa program obiskujejo 3 otroci, za kar je Vrtec oblikoval nove cene in predlog povišanja 
cen predlagal v potrditev vsem štirim občinam.  
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Odbor za negospodarstvo  je potrdil predlagano spremembe cene programa Razvojnega 
oddelka Vrtca Sežana, kot tudi Odbor za finance, ki je zadevo predhodno obravnaval. 
Člani sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb. 
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Določi se nova ekonomska cena programa RAZVOJNEGA ODDELKA Javnega zavoda 
VRTEC SEŽANA tako, da znaša mesečna cena na otroka, vključenega v Razvojni 
oddelek: 
 

RAZVOJNI ODDELEK 
 

EUR 

Program 1.153,34 
Živila 37,38 
 
SKUPAJ 

 
1.190,72 

 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 
V okviru te točke, je na predlog Odbora za negospodarstvo župan dal v sprejem 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Divača pooblašča župana Občine Divača, da lahko med letom 
izdaja soglasje k spremembi cene programa Razvojnega oddelka Vrtca Sežana (cenika), 
(zvišanje ali znižanje cene), ki je posledica spremembe števila otrok v navedenem 
oddelku. 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 7. 
IZDAJA SOGLASJA K SKLEPU SVETA ZAVODA KRAŠKE LEKARNE ILIRSKA 
BISTRICA GLEDE  RAZPOREDITVE  PRESEŽKA PRIHODKOV NAD ODHODKI 
 
Predsednica odbora za negospodarstvo ga. Frankovič Franetič je podala kratko obrazložitev k 
vlogi Javnega zavoda Kraške lekarne Ilirska Bistrica, ki je Občino Divača, kot 
soustanoviteljico javnega zavoda zaprosila  za izdajo soglasja k Sklepu Sveta Javnega zavoda  
glede razporeditve presežka prihodkov nad odhodki za leto 2012.  
Vlogo sta predhodno obravnavala Odbor za negospodarstvo in Odbor za finance ter oba 
soglašala s predlaganim Sklepom Javnega zavoda Kraške lekarne Ilirska Bistrica.  
Člani  sveta na predlagan Sklep niso imeli pripomb.  
 
 
Župan je dal na glasovanje 
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PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet občine Divača daje soglasje k sklepu Sveta Javnega zavoda Kraške 
lekarne Ilirska Bistrica (v nadaljevanju: Javni zavod), ki je bil sprejet na 20. redni seji 
Sveta navedenega Javnega zavoda, dne 27. 2.  2013 in se nanaša na razporeditev 
presežka prihodkov nad odhodki v Javnem zavodu po Letnem poročilu Javnega zavoda 
Kraške lekarne za leto 2012. 
Javni zavod  prevzema vso odgovornost glede ugotovitve obsega sredstev presežka 
prihodkov nad odhodki in načina razpolaganja, skladno z zakonodajo in sprejetim 
sklepom Sveta javnega zavoda, navedenim v 1. točki tega sklepa. 
 
Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 
ZA je glasovalo  10 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 8. 
IMENOVANJE DIREKTORJA JAVNEGA ZAVODA   

ZAVOD ZA GASILNO IN REŠEVALNO SLUŽBO SEŽANA 
 

Predsednica KVIAZ-a ga.Grabar je predstavila Sklep javnega zavoda ZGRS Sežana, za 
imenovanje Igorja Boleta,  za  direktorja zavoda.   Svet zavoda ZGRS prosi občine 
soustanoviteljice za  izdajo soglasja k predlaganemu imenovanju. Predlog sklepa  Sveta 
ZGRS Sežana, je KVIAZ predhodno obravnaval, vključno z vso priloženo dokumentacijo. 
Sprejel je sklep in ga predlaga v potrditev Občinskemu svetu, da se  izda soglasje k predlogu 
imenovanja.  
V nadaljevanju je g. Bole  prisotnim predstavil celoten potek postopka   imenovanja 
direktorja, kjer je šlo za dva ločena postopka. Opisal je dosedanje delovanje zavoda, dosežene 
cilje ter navedel vizije zavoda v prihodnje. 
V razpravi je večina članov sveta menila, da je z delom dosedanjega direktorja ZGRS Sežana 
Igorjem Boletom  zadovoljna in predlagajo izdajo soglasja k njegovemu nadaljnjemu 
imenovanju.  
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine  Divača soglaša  z imenovanjem IGORJA BOLETA, Lipiška cesta 
14, 6210 Sežana, za direktorja Zavoda za gasilno in reševalno službo Sežana.   
 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
ZA je glasovalo  9 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  

 
 

AD 9. 
RAZREŠITEV  STOJANA LIPOLTA S FUNKCIJE ČLANA OBČINSKEGA SVETA 
IN POTRDITEV MANDATA NADOMESTNEMU ČLANU OBČINSKEGA SVETA 

ZA PREOSTANEK MANDATA 
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ga. Grabar je kot predsednica KVIAZ-a prisotne seznanila  z odstopno izjavo Stojana Lipolta 
s funkcije člana Občinskega sveta in poročilom Občinske volilne komisije, ki je sprejela sklep 
o odstopu  imenovanega in imenovanju novega nadomestnega člana za preostanek mandata. 
Občinskemu svetu je predlagala v sprejem poročilo OVK . 

Člani sveta o podanem poročilu niso razpravljali.  

Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se poročilo OVK o prenehanju mandata članu občinskega sveta Stojanu 
Lipoltu in imenovanju  Katje Ferfila Može , Senožeče 102/e, 62224 Senožeče za občinsko 
svetnico za preostanek mandatne dobe.  
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI je glasoval  1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 10. 
RAZREŠITEV DRAGA ŠKAMPERLE S FUNKCIJE ČLANA ODBORA ZA 

GOSPODARSTVO IN GOPOSODARSKE JAVNE SLUŽBE 
 

 

Predsednica KVIAZ-a  ga. Grabar je prisotne seznanila z odstopno izjavo Škamperle Draga s 
funkcije člana Odbora za gospodarstvo. V zvezi s tem je KVIAZ  ugotovil, da  z odstopno 
izjavo lahko preneha mandat  imenovanemu z navedene funkcije. 
V nadaljevanju je ga. Grabar pojasnila, da so člani KVIAZa ugotovili, da so vsi podani 
predlogi za imenovanje člana v  Odbor za gospodarstvo nepopolni, ker niso bila predložena 
soglasja predlaganih kandidatov. Vse podajalce predlogov se pozove k dopolnitvi -da 
priložijo soglasja predlaganih kandidatov  in obrazložitev imenovanja.  
Člani sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb.  
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Na podlagi odstopne izjave,  preneha mandat Škamperle Dragu s funkcije člana Odbora 
za gospodarstvo in gospodarske javne službe. 
 
Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 
ZA je glasovalo  9 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 11. 
VLOGA RIBIŠKE DRUŽINE BISTRICA-SEKCIJA VREME ZA  BREZPLAČNO 

STAVBNO PRAVICO NA ZEMLJIŠČU K. O. FAMLJE 
 

Vlogo Ribške družine Bistrica – sekcija Vreme, za dodelitev brezplačne stavbne pravice na 
zemljišču k.o. Famlje, so  podprli člani sveta z 14 podpisi  ter 3 zunanji člani odbora za 
prostorsko planiranje in predlagali, da se omenjeno vlogo uvrsti  in obravnava na 19. seji OS.  
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Krajšo obrazložitev k vlogi je podal g. Volk, predsednik Odbora za prostorsko planiranje, kjer 
so vlogo predhodno obravnavali in predlagali Občinskemu svetu v sprejem sklep, da se 
Ribiški družini Bistrica – sekcija Vreme,  dodeli brezplačna stavbna pravica za dobo 99 let na 
zemljišču k.o. Famlje za izgradnjo nove ribiške koče.   
V zvezi z predlaganim sklepom je potekala krajša razprava, v  kateri je svetnica ga. Kocjan 
Žorž, podala svoje pomisleke na predlagan sklep, zaradi katerih tudi ni podpisala soglasja 
Ribiški družini. Njeni pomisleki so:  

- Ali ribiči za svoj obstoj in delovanje potrebujejo ribiško kočo? 
- Kako je z javnim interesom – trženjem koče? 
- Ali bi ribiška družina  npr. čez 5 let lahko plačalo stroške najema parcele? 
- Kako bo Občinski svet odreagiral v primeru, da želijo tudi določena društva na 

občinskem zemljišču brezplačno postaviti kočo? 
- Meni, da bi moral  omenjeno vlogo Ribiške družine  predhodno obravnavati Odbor za 

finance, ker ima zadeva finančne posledice za občino.  
V nadaljevanju je g. Felicjan  v zvezi z predlaganim sklepom  opozoril člane sveta , da morajo 
biti izpolnjeni pogoji oziroma  predstavljen javni interes  za dodelitvi brezplačne stavbne  
pravice. 
ga. Frankovič Franetič je pojasnila, da Ribiška družina deluje v javnem interesu, s svojo 
dejavnostjo  vzorno skrbi za okolje in stanje naših voda, svoje prostorske potrebe pa v celoti 
financira sama. 
 
Po zaključeni razpravi je župan je dal na glasovanje predlog sklepa sprejet na odboru za 
infrastrukturo. 
PREDLOG SKLEPA:  
Občina Divača daje Ribiški družini Bistrica-sekcija Vreme, brezplačno stavbno pravico 
za dobo 99 let na zemljišču k. o. Famlje, s parcelnimi številkami 78/3 in 78/2 za 
izgradnjo nove ribiške koče.  
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo 11 članov sveta. 
PROTI je glasoval 1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 12. 
POBUDE IN PREDLOGI 

 
Pobude podane na 19. redni seji OS: 
 

- g. Kovačič  je opozoril na nerešeno problematiko dela trase državne ceste, ki poteka iz 
Divače proti Vremski dolini in sicer v kraju Dolnje Ležeče, kjer cesta poteka po 
privatni lastnini. Predlaga, da se predstavniki Občine Divača dogovorijo z pristojnimi 
iz DRSCja, glede razrešitve navedene zadeve in v zvezi s tem morebitne  postavitve  
podpornega zidu. 

g.Felicjan  je pojasnil, da so bile na omenjenem delu cestišča že pred dvema letoma izvedene 
meritve, bila je izvedena parcelacija z namenom odkupa zemljišča, vendar to ureja država po 
svojem postopku.  

- ga. Frankovič Franetič je podala naslednje pobude:  
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• Varnost prometa v Vremski dolini: Že lani je je podala pobudo o omejitvi prometa s 
težkimi vozili skozi Vremsko dolino     iz 8 t osne obremenitve na os, na nižjo osno 
obremenitev. Pobuda naj bi iz Občine Divača bila posredovana na Direkcijo za ceste, 
zato jo zanima, kakšen je odgovor. Glede nato, ker se ni še nič premaknilo z mrtve 
točke, pač  pa se je promet s težkimi vozili skozi Vremsko dolino še povečal, navaja 
ogroženost prebivalstva, ki živijo  v vaseh ob cesti Divača – Ribnica: 

- glede varnosti vožnje v cestnem prometu in oviranja prometa v zimskem času, ker se 
cisterne in težka vozila zaustavljajo v fameljskem klancu, cesta je hudo poškodovana, 
zahteva se renta in popravilo ceste iz Divače proti Ribnici; 

- iz vidik zdravja –hrup, ki ga dnevno povzročajo težki tovornjaki in cisterne; 
- za tak promet bi bilo potrebno narediti pločnike, kolesarske steze in prehode za pešce  

z vso ustrezno signalizacijo. 
Iz vsega navedenega predlaga štetje prometa na tej cesti, da se ugotovi njeno 
obremenitev.  
Obljubljeno je tudi poročilo s strani Policije o izpeljanih kontrolah na tej cesti. Prosi, 
da se jih povabi na naslednjo sejo, da podajo poročilo. 
Ob posredovanju Letnega poročila Medobčinskega inšpektorata in redarstva na eni 
izmed lanskih občinskih sej, je bila s strani stroke podana pobuda o meritvi hitrosti      
in kasneje poslana vsem županom in strokovnim službam na Občini. Kako je z 
izvedbo tega projekta, kje se je zaustavilo ? 
Ali je postavitev digitalnih merilcev  hitrosti dovolj ustrezna ali so sami sebi namen? 
Kako se ugotavlja in sankcionira presežena hitrost skozi naselje? 
Medobčinskemu inšpektoratu in redarstvu, naj se omogoči delovanje, tako, ki bo 
povrnilo finančna sredstva v občinski proračun. 
Predlaga, da občinska Komisija za varnost in preventivo v cestnem prometu zavzame 
določena stališča v zvezi z navedenimi problemi. 

• Uredba o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode: Glede te 
uredbe daje pobudo, da se po krajevnih skupnostih, po posameznih vaseh organizira 
delavnice s ciljem ozaveščanja ljudi  pri skrbi za čisto okolje s pozivom k rednemu 
čiščenju greznic ter iskanju možnosti subvencij s strani lokalne skupnosti    pri 
preurejanju ali nadomeščanju starih  grezničnih naprav z malimi biološkimi 
greznicami. S tem bi lokalni skupnosti prihranili ogromno denarja v zvezi z gradnjo 
čistilnih naprav.  

• Varovanje kulturne in tehnične dediščine v občini Divača: Predlaga, da Občina 
Divača imenuje komisijo, ki bo skrbela za ohranitev kulturne in tehnične dediščine v 
občini Divača, se povezovala z Razvojnim centrom  za razvoj podeželja ter <prkom 
Škocjanske jame pri iskanju virov  za ohranitev  in revitalizacijo posameznih kulturnih 
in tehničnih objektov v občini Divača, kot so: Vodni stolp, Tajhi, Draga, grad Školj,         
rudniški objekt v Vremah, Mitnica in Jančarjeva hiša v Senožečah itd.  
 

- ga. Grabar je predlagala:  
• da se čim prej pristopi k sanaciji plazu Zavrhek, da se ne čaka jesenskega deževja, ki 

bo zadevo še poslabšal; 
• da se prične  z aktivnostmi za odprtje oddelka z nižjim izobrazbenim standardom v 

Divači saj je bila v zvezi  s tem že lani imenovana Komisija za izpeljavo postopka, ter  
glede na potrebe  šole  po dveh oddelkih, obstaja možnost  prostorov  v stari šoli  v 
Divači, zato predlaga,da se preuči  možne variante glede  dejavnosti v prostorih stare 
šole; 

• da se zaključi postopek sprejemanja občinskih aktov: Statut Poslovnik, Odlok o KS.  
• da se  občinske seje sklicuje po 17. uri. 
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- g. Bruno Bombač je predlagal: 
• nujnost izvedbe cestnega prehoda v kraju Dolnje Ležeče,  argumentirana pobuda je 

bila že večkrat podana, vendar je zadeva še vedno nerealizirana; 
• postavitev dveh ležečih policajev v Dolnjih Ležečah ( na lokaciji med gostilno Čotnik 

in nadvozom, ter gostilno Čotnik in picerijo Bezek); 
• omejitev prometa za težka tovorna vozila na cesti skozi Dolnje Ležeče, ki pelje mimo 

gostilne Čotnik -  preko nadvoza, kajti omenjene poti se poslužujejo med drugim tudi 
tovornjaki, ki prevažajo material in drugo mehanizacijo za potrebna dela v zvezi 
rekonstrukcije železniške proge v Divači in na ata način cesto uničujejo, kar pomeni, 
da bo z takšnim nadaljevanjem kmalu potrebna sanacije le te. 
  

- Župan g. Božac  je v imenu  krajanov Dolnjih Ležeč podal predlog za ustanovitev 
svoje krajevne skupnosti. Krajani Dolnjih Ležeč so podani predlog obrazložili. Župan  
je predlagal, da se prične z začetkom izpeljave postopka za ustanovitev nove krajevne 
skupnosti. 

 
- g. Volka je  zanimalo kako poteka postopek arheološke raziskave na Barki. 

g. Felicjan je podal krajšo obrazložitev. 
 

- ga. Kocjan Žorž je zanimalo, koliko vlog je prišlo na naslov Občine Divača v zvezi z 
legalizacijo objektov in izdajo soglasja za graditev enostavnih objektov v občini na 
podlagi sprejete nove Uredbe o enostavnih in nezahtevnih objektih. 

 
Pobude podane na Odboru za proračun in finance:  
 

- ga. Biserka Grabar želi pridobiti informacijo o možnostih odstopa neobračunane 
vrednosti sejnine  za določene namene.  

 
- Člani Odbora prosijo za pojasnilo glede  števila izplačanih nadur delavcem občinske 

uprave za leto 2012 (poimensko-komu so bile izplačane, v kakšnem obsegu  ter 
obrazložitev upravičenosti le-teh). 

 
 
Pobude podane na Odboru za negospodarstvo:  
 

- ga. Frankovič Franetič 
• Člane Odbora je seznanila s pisno pobudo g. Alojza Mahorčiča za zagotovitev 

sofinanciranja izvedbe prireditev »Mesto nad reko« Stojana Lipolda.  
            Člani Odbora menijo, da je pobuda pohvalna in predlagajo predlagatelju naj poda  
            pobudo na seji OS.  

• Opozorila je na problematiko mladih, saj nimajo nikjer v Divači ustreznega prostora 
za zbiranje in aktivnosti;  predlagala je, da se na seji OS poda pobudo, da se skupaj 
poišče prostor za mlade, ki ne bo v središču kraja (npr. Policijsko postajo). 
Člani Odbora predlagajo, da se mladi legalizirano organizirajo in predlagajo  program  
dejavnosti, ki se bo izvajal.  

 
- Biserka Grabar je ponovno je opozorila na nujnost zagotovitve skrbnika objektov in 

zunanjih površin v občini, ki so v lasti ali upravljanju Občine. Pobudo je že večkrat 
podala, vendar do realizacije še ni prišlo. 
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- Igor Zafred je v zvezi z objavljenim pozivom v Glasniku - za poimenovanje ulic v 

Divači, glede na dejstvo, da je Pihalni orkester Divača pred leti že podal pobudo za 
poimenovanje ulice Radovana Škabarja – prvega kapelnika Divaške godbe,  daje 
pobudo, če se lahko navedeni predlog lahko upošteva. 

 
 
Pobude in vpršanja  podana na Odboru za prostorsko planiranje :  

- Zakaj se ne pobira denar od Komunalne takse ? 
Vso odgovornost v zvezi s tem, nosi župan in direktor občinske uprave, ker nista bila 
sposobna voditi uradnih postopkov, kot je zakonsko predpisano. Gre namreč za 
obsežna sredstva, ki bi polnila proračun. 

 
- Kdo je dovolil, da se sredstva, ki so bila namenjena za obnovo ceste za Gornje Ležeče, 

porabi za drugi namen, konkretno za izgradnjo  otroškega vrtca v Divači? 
 

- Katera oseba (navesti ime in priimek) je odgovorna, da v divaški občini ni 
širokopasovnega omrežja za internet? 
 

- Na komunalno omrežje za odpadne vode kanalizacije, se v Divači niso priključili vsi 
uporabniki, npr. eden teh  je v Kettejevi ulici. Kdo je za to odgovoren ? 
Predlaga se, da se imenuje Komisijo, ki bo pregledala, kdo vse ni priključen. 
Podatke naj posreduje občinska uprava. 
 

- Občinske strokovne službe naj pripravijo poročilo o pogodbah  z najemniki prostorov 
v zadružnem domu v Divači in specifikacijo plačil najemnine za obdobje zadnjih dveh 
let ter podatek koliko sredstev je iz tega naslova prišlo v občinsko blagajno.  
(Posebej so pomembni najemniki : Cerkvenik – Orient express, Rebec – Mik Bar, 
oseba – knjigovodkinja, ki uporablja  prostor v 1. nadstropju omenjen zgradbe). 
Ker soba, katero uporablja gospa v I. nadstropju ni ogrevana, se troši električna 
energija, ki jo plačuje Občina Divača. Omenjena gospa  ne plačuje najemnine, ker 
vodi brezplačno knjigovodstvo pihalnemu orkestru Divača. 
 

- Vrisani parkirni prostori ob robu otroškega igrišča pri Zdravstvenem domu v Divači, 
ob ulici Istrskega odreda,se uporabljajo za privatne namene, čeprav je zemljišče v lasti 
Občine Divača. V času, ko na parkirišču ni vozil lastnikov, ki stanujejo čez ulico, so 
na parkirišču betonski nastavki, ki zapirajo dostop. 
Ugotoviti je potrebno, ali so za najem parkirišč, podpisane najemne pogodbe. 
 

- Ali ima parkirišče pred Bencinskim servisom na zemljišču družine Mahorčič v Divači 
z uradno tablo in oznako P, urejeno vso potrebno dokumentacijo, da je lahko 
registrirano kot parkirišče ? 
 

- Kaj je potrebno še vse pokreniti, da se sanira plaz pri Dujčevi domačiji v Loki - 
Zavrhku ? 
 

- Še vedno se ni odpravilo  pomanjkljivosti, ki so bile ugotovljene s strani policije za 
ureditev prometnih razmer v Divači, npr. prehod za pešce pri gostilni Malovec ni 
osvetljen in je nevaren. Navkljub večletnim opominom, se ne ukrepa. Kdo bo prevzel 
odgovornost, če se zgodi na tem prehodu nesreča? 
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- Poda naj se  natančno poročilo o izvedbi dela in stroških zimske službe v občini 

Divača (2012/2013) ter o izvedbi nadzora zimske službe.  
 

- Zakaj se ne zaključki postopka glede prodaje parcel, kjer so  že sprejeti Sklepi OS, 
rešene parcelacije in lastništvo ter f kakšni fazi je postopek prodaje parcele pri 
Koritniku v Dolenja vasi ? 
 

- Kje se je zaustavil postopek v zvezi z zamenjavo parcele (pri hiši)  Prelc Janko, 
Zavrhek 17? 
 

- Kje se je zaustavil postopek odkupa parcel v Otoščah za občinsko cesto in postopek  v 
Matavunu – zid ob cesti, zakaj je v Škocjanu še vedno zaprtje ceste pri Rebec Sonji? 
 

- Zakaj  Občina  Divača zavlačuje z pridobitvijo soglasja  lastnika Vrbinove domačije v 
Paredu, za  prekop čez  njihovo parcelo, za postavitev kabla   Pared – Ledenica ? 

 
- Kaj je z zavarovanjem objektov (mišljeni so vaški domovi) v Danah, Škocjanu…..  

 
- Kdo je izdal soglasje  za kopanje optike za železniško postajo? Potrebno je urediti 

zemljišče in vrniti v prvotno stanje. Prav tako se zahteva, da se uredi zadeva z 
gozdnimi potmi, ki so razkopane in se zahteva ureditev le teh v prvotno stanje.  
 

- Zakaj ni bilo  predstavitve možnosti   rešitve ceste Gornje Ležeče v samem kraju 
Gornje Ležeče, zakaj so morali krajani na sestanek k županu v Divačo? 

 
g. Ivančiča je zanimalo: 

- Zakaj  je cesta Betanja –Gaberk še vedno prekopana – od meseca avgusta 2012 ? 
- Na vprašanje glede novega Odloka o KS  v zvezi določitve višine sredstev za 

delovanje KS, je ga. Pavlovčič pojasnila, da sredstva ostanejo KS v enaki višini, ker ni 
sprememb Odloka o KS.  

g. Volk: 
- Zakaj je cesta v Škoflje prekopana za potrebe elektra in so sedaj luknje ? 
- Župan naj se zamisli nad  svojim delom   in delom uslužbencev, katere je on postavil 

in jih podpira. 
- Zaprosil je za pridobitev poročila o izplačilu kilometrine in potnih stroškov zaposlenih 

v Občinski upravi za leto 2012, vendar so člani odbora soglašali, da se najprej poda 
obrazložitev za izplačilo nadur zaposlenih v Občinski upravi (komu so bile izplačane, 
v kakšni višini ter z kakšnim namenom). 

g. Subič: 
je zahteval , da Občina Divača  takoj vnovči bančno garancijo podjetja Godina d.o.o. -  
za izvedbo del  - Severni del kanalizacije v Divači, zaradi slabo izvedenega dela ter 
neupoštevanja reklamacij.  

 
ga. Grabar je na odboru kot občanka podala: 

- pobudo za ureditev  določenih ulic v Gabrovem  naselju, ki so še vedno v privat  lasti.  
Glede na to, da je Občina lastnico le teh, vključno z gradbenimi parcelami oprostila 
plačila komunalnega prispevka, komunalna infrastruktura v omenjenem delu naselja 
še ni urejena. Problem se kaže v asfaltiranju, čiščenju in pluženju  ulic, prometni 
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ureditvi, odvozu smeti……Pristojne službe občine in župana naproša za ureditev 
navedene zadeve z lastnico zemljišča.   
 

g.Subič: 
je pojasnil, da se v Kajuhovi ulici v Divači odvija podoben problem, da je tudi tu 
potrebno urediti lastništvo, vendar sprašuje,  zakaj ni bil izpeljan postopek do konca, 
ker je lastnik zemljišča g. Pernič že odstopil del zemljišča z namenom ureditve  
problema.  

 
g. Subič je na seji sveta pojasnil glede podane pripombe v zvezi z nezaračunano in neplačano 
najemnino knjigovodkinje, ki zaseda prostor v Zadružnem domu, da imenovana ne vodi 
knjigovodstva Pihalnemu orkestru Divača, kot je bilo rečeno na  Odboru za prostorsko 
planiranje.  
 
 

 
AD 13. 

INFORMACIJA  ŽUPANA 
 

Župan je prisotne informiral z dopisom predsednice Nadzornega odbora ga. Alde Čehovin in 
članice Nadzornega odbora ga.Jasmine Ivančič, kjer sta imenovani navedli težave pri 
delovanju Nadzornega odbora, za katere je kriva Občinska uprava. Zaradi navedenih dejstev 
sta predsednica ga. Čehovin in članica ga. Ivančič, napovedali izstop iz Nadzornega odbora. 
Podrobnejše pojasnilo v zvezi s tem, sta prisotnim  na seji podali imenovani predstavnici 
Nadzornega odbora. 
Župan je predlagal, da se bo o navedeni problematiki pogovoril z zaposlenimi občinske 
uprave ter  predlagal sestanek v prihodnjih dneh z obema predstavnicama NO  z ciljem 
razrešitve  navedenih problemov in nadaljnjim uspešnim delovanjem NO.  
 
 
Dnevni red 19. redne seje Občinskega sveta Občine Divača je bil izčrpan,  zato je župan ob  
20.35 uri sejo končal. 
 
Potek seje je posnet v digitalni obliki, shranjen na CD-ju 
 
 
 
 
 
 
 
ZAPISNIK  PRIPRAVILA:                                                                         Ž U P A N:  
     Tatjana Cerkvenik, l.r                                                                          Drago Božac, l.r.   
 


